

ZVONKO

P A R I S



la griffe de la [bio-cosmétique](#) marine

le bien-être par les algues l'hydrothérapie, les secrets d'ailleurs

notre philosophie

Zvonko propose un bien-être éthique avec une ligne de soins cosmétiques marine pour hommes ; une démarche personnelle d'éco-conception visant à protéger l'environnement et à participer au développement durable.

Pour cela, Zvonko utilise des procédés de fabrication innovants éthiques et écologiques (normes ISO 9001 et ISO 22716), la certification ECOCERT et la labellisation COSMEBIO. Toutes les formulations sont à partir de bases biologiques 100% naturelles, végétales, marines ou minérales. L'optique est de créer une fusion entre le luxe, le naturel et le masculin.

notre engagement écologique

La garantie d'une exploitation raisonnée des ressources naturelles marines sans perturber l'équilibre aquatique, Zvonko puise ses algues dans les fonds marins de la réserve naturelle d'Iroise ; site protégé par le programme MAB « Man & Biosphère » de l'UNESCO dont l'objectif est d'établir des bases pour une utilisation rationnelle et une conservation des ressources de la biosphère.

Réserve de biosphère des îles et mer d'Iroise sous le programme de l'UNESCO

Le Parc Naturel Marin d'Iroise a été créé pour protéger un trésor menacé et participer au développement durable des activités dépendantes de mer. La diversité et la richesse biologiques d'Iroise en font un patrimoine d'une valeur exceptionnelle. La protection des océans est devenue une nécessité mondiale, il faut concilier le développement des activités humaines et le maintien de l'équilibre des différents écosystèmes de la Réserve de biosphère.

Le milieu marin couvre les deux tiers du globe. Il abrite une biodiversité encore largement méconnue et génère de nombreuses activités.

La France est le second espace maritime au monde.

L'exploitation des algues dans l'archipel de Molène est une tradition ancestrale. Cette réserve constitue le plus grand champ d'algues d'Europe valorisé pour sa matière première nutritive et cosmétique.



Well-being through algae, hydrotherapy, secrets from elsewhere

our philosophy

Zvonko offers an ethical well-being through its line of marine cosmetic products for men ; a personal approach of eco-development aiming at protecting the environment and participating to sustainable development.

To achieve this goal, Zvonko uses innovating, ethical and ecological manufacturing processes (ISO 9001 and ISO 22716), ECOCERT certification and COSMEBIO labellisation.

All our formulas are 100% natural, made from plants, sea or mineral products.

We intend to unite luxury, nature and masculinity.

our ecological commitment

To guarantee a sound and sustainable exploitation of natural marine resources without disturbing the natural aquatic balance, Zvonko collects its algae from the ocean floor of the natural reserve of Iroise, a site protected by the programme MAB « Man & the Biosphere » of the UNESCO aiming at establishing the grounds for a rational use and preservation of the resources of ecosystems.

Located on Iroise Island Biosphere Reserve of UNESCO « MAB »

The Marine Natural Park of Iroise (Ile de Molène) was created in 1988 to protect a threatened treasure and participate to the sustainable development of activities depending on the sea. The biological variety and wealth of the Iroise sea are an exceptional heritage. As protecting oceans is today becoming a global urgency, the development of human activities must be reconciled with up-keeping the balance of the various ecosystems of the Reserve.

Sea water covers two thirds of the Earth and hosts a biodiversity that is still quite unknown. It is the house of numerous activities.

France has the second largest maritime area in the world.

Exploiting Algae is a centuries-old tradition of the archipelago of Molène. This Reserve is the biggest algae field in Europe and is famous for enhancing its nutrient and cosmetic wealth.



98,52 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle
98,52 % of all ingredients are natural

60 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique
60 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 22 euros

gel de rasage

aux extraits d'algues brunes et rouges Réf. 8620

Le Gel de rasage est une texture émoullissante et très souple qui facilite le rasage et prévient les irritations. La sélection d'agents moussants d'origine végétale et non anionique confère au soin une grande tolérance cutanée. Il procure une sensation de douceur dès l'application. L'extrait d'algue rouge Lichen possède des vertus naturellement anti-inflammatoires par sa richesse en polysaccharides sulfatés, de plus, l'extrait de Ginseng est tonifiant, l'Aloe Vera est hydratant. Il atténue les rougeurs diffuses pendant le rasage.

Utilisation

Appliquer le Gel de rasage à même la peau et le faire mousser avec un blaireau. Rincer soigneusement après avoir effectué le rasage.

shave gel

containing red and brown algae extracts Ref. 8620

Shave Gel is specially formulated to smooth and condition the skin for shaving and reducing razor burn and rash. A soothing care delivered by a soft and dense foam. High skin tolerance is ensured by the selection of vegetal non-anionic foaming agents. Red lichen extract contains sulphated polysaccharides with anti-inflammation effect. Ginseng extract tones, Aloe vera hydrates and reduces skin redness during shaving. Shave Gel has a smoothing texture which eases razor glide and prevents irritation. It gives a feeling of softness once applied. Skin is refreshed, soft, totally soothed.

How to use

Apply Shave Gel on skin and lather with a shaving brush. Thoroughly rinse after shaving.



98,50 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle
98,50 % of all ingredients are natural

50 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique
50 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 37 euros



fluide bonne mine

soin anti-âge matifiant à la criste-marine Réf. 8901

Le fluide bonne mine est une émulsion teintée naturelle, spécialement adapté à la physiologie de la peau masculine. Sa texture légère et lissante possède des vertus apaisantes et anti-âge grâce à la présence de la Criste-marine. L'huile de buriti naturellement riche en carotène procure un effet bonne mine instantané et l'argile blanche est matifiante et adoucissante.

Utilisation

Appliquer le fluide bonne mine sur l'ensemble du visage après le baume hydratant. Non gras extrêmement fluide et léger, il s'étale instantanément.

healthy glow fluid

natural moisturizing and toning, matte tinted care Ref. 8901

Healthy Glow Fluid is a natural tinted emulsion, specially adapted to men's skin complexion. The lightweight and smoothing texture has anti-ageing and calming properties thanks to the presence of samphire. Buriti oil is naturally rich in carotene and provides instant healthy glow effect. Beech buds extract soothes and smoothes, skin redness fades away. Wheat proteins build a film on skin surface while smoothing and hydrating. The skin becomes comfortable. White clay minerals soften and matify. Healthy Glow Fluid is an innovative care. The lightweight tinted formula gives natural coverage with instant fatigue fighting effect.

How to use

After day skincare, Aftershave gel or Moisture Balm, apply a small nut of product on the entire face. The non oily, extremely fluid and light texture instantly blends into the skin.

98,50 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle
98,50 % of all ingredients are natural

40 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique
40 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 37 euros



baume hydratant

soin régénérant, tonifiant & nourrissant Réf. 8820

Le Baume hydratant est un soin performant. Il conjugue efficacité et douceur en protégeant l'épiderme et en lui apportant une hydratation persistante. L'extrait d'algue rouge *Palmaria*, riche en acides aminés essentiels possède des vertus restructurantes. L'extrait d'algue brune est riche en polysaccharides aux vertus apaisantes. L'extrait d'algue rouge *Palmaria*, riche en acides aminés essentiels possède des vertus restructurantes. L'huile de Yangu et le beurre de mangue nourrissent et protègent l'épiderme tout en lui apportant un grand confort dès l'application.

Utilisation

Appliquer le Baume hydratant sur la peau le matin et le soir. Il pénètre instantanément.

moisture balm

moisturizing and nourishing care Ref. 8820

The Moisture Balm is devoted to men's skin. The fluid and non oily texture allows instant absorption and hydration. The moisturizing and smoothing base builds a protective film and maintains skin hydration at optimal level. Enriched with biological vegetal complexes, it soothes, and protect the epidermis. *Palmaria* red algae extract is rich in essential amino acids and provides restoring properties. Ginseng extract calls up well-being sensations, delivers immediate toning and has a long-lasting refreshing effect. Brown algae extract is rich in polysaccharides with calming properties. Yangu oil and Mango butter nourish and protect the skin whilst leaving a great feeling of comfort. Moisture Balm is a high-power care. Efficiency is combined with softness while the skin is protected and durably hydrated. The texture is absorbed into the skin and delivers a refreshing sensation within moments.

How to use

Apply Moisture Balm on skin on mornings and evenings. It absorbs immediately.

98,50 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle
98,50 % of all ingredients are natural

40 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique
40 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 49 euros



contour des yeux

soin anti-cernes, anti-poches, anti-rides à l'algue
focus Réf. 8090

Le Contour des yeux possède une triple action :
1- il défatigue instantanément le regard grâce à l'eau florale de bleuet **2-** il prévient et réduit les ridules grâce au pouvoir restructurant des fucanes sulfatées qui stimulent la synthèse du collagène **3-** il apaise et décongestionne le contour des yeux grâce à l'action conjuguée de l'extrait de bourgeons de hêtre et du marron d'inde toni-circulateur. Un usage régulier permet de retrouver tonicité et souplesse, les rides et les cernes s'estompent, le regard paraît reposé, le vieillissement retardé.

Utilisation

Le matin et le soir, appliquer une petite quantité du Contour des yeux sur le contour des yeux par de légers effleurements. L'effet lissant est instantané. Il peut être également appliqué sur le pourtour de la bouche.

eye contour gel

de-puff, lift and moisture care Ref. 8090

The Eye Contour care offers triple action :

- Comflower floral water fights eye tiredness
- The restructuring power of fucan sulfates prevents and reduces wrinkles while stimulating collagen production.
- The combined action of beech buds and circulation-toning horse chestnut extracts soothes and de-puffs the eye contour.

Eye Contour immediately lifts the skin around the eyes and visibly reduces shadows and puffiness. A regular use improves tonicity and suppleness: wrinkles and shadows fade away, eyes look rested, ageing effect is stopped.

How to use

On Mornings and evenings, lightly tap a small amount of the product on eye contour. Instant smooth-out effect. The Eye Contour care can also be applied around the lips.

98,5 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle
98,50 % of all ingredients are natural

61 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique
61 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 35 euros

gommage peau nette

peeling marin aux algues diatomées Réf. 8060

Le Gommage peau nette pour le visage est formulé sur une base biologique très émoullente et assouplissante. C'est un soin gommant reminéralisant qui élimine les cellules mortes, les impuretés qui asphyxient la peau et l'empêchent de respirer, et complète efficacement le nettoyage quotidien. L'action exfoliante du Gommage peau nette est due à une double action : - Les diatomées marines qui provoquent un doux polissage fin et régulier de l'épiderme, tout en le reminéralisant - les microperles de jojoba qui permettent, par l'action mécanique du massage de détacher les cellules mortes et de les éliminer en entraînant les impuretés accumulées à la surface de la peau.

Utilisation

Utiliser le Gommage peau nette 2 à 3 fois par semaine directement sur la peau sèche Masser le visage et le cou avec des mouvements ascendants et circulaires jusqu'à l'obtention du gommage. Rincer alors à l'eau fraîche et sécher la peau sans frotter.

exfoliating facial gel

marine exfoliant containing diatom algae Ref. 8060

Facial Skin Scrub formula has a very soothing and softening bio-base. This reenergizing and exfoliating care removes dead skin cells and impurities, detoxifies skin and completes daily cleansing. Sapphire essential oil soothes skin redness. Facial Skin Scrub provides a double exfoliating action : - a mild and even polishing action by diatom algae which revitalize the skin - an exfoliating action : jojoba micro-pears slough off dead cells and impurities of skin surface. These natural pearls do not irritate the skin and leave it supple and soft, evenly smoothed. Red algae gel, rich in sulfated polysaccharides, has calming properties. Cornflower floral water soothes the skin. Ginseng tones micro-circulation and provides a great well-being sensation. Within moments the skin appears glowing and becomes supple, fresh and soft.

How to use

Use Facial Skin Scrub 2 or 3 times a weeks. Directly apply on dry skin. Massage on face and neck in upward circular motions for an exfoliating action: the gel texture melts under the fingers to ease natural exfoliant efficiency. Rinse with cold water and gently dry without rubbing.



99,9 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle

99,9 % of all ingredients are natural

10 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique

10 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 35 euros



sel de bain blanc relaxant

criste-marine et fleurs d'immortelle - Réf. 2111

Les sels de bain bio relaxants sont des Sels marins de l'Atlantique riches en en oligo-éléments et en sels minéraux. Assimilés par simple osmose par l'épiderme, ils permettent la reprise d'énergie au niveau cellulaire par leurs vertus reminéralisantes. Enrichis en Criste-marine et fleurs d'Immortelle, ils possèdent des vertus très adoucissantes. L'huile essentielle de petit grain Clémentinier possède des vertus intensément relaxantes.

Utilisation

Verser l'équivalent d'une grosse poignée de Cristaux de bain bio relaxants dans l'eau du bain. Porter l'eau du bain entre 37 et 39°C et rester au moins 15 minutes, la diffusion des actifs marins sera alors optimale. Il est conseillé de ne pas se rincer ensuite et de se relaxer pendant un temps équivalent à celui du bain.

relaxing white sea bath salt

criste marine and everlasting flowers - Ref. 2111

The Organic Bath Salts are relaxing salt crystals from the Atlantic Ocean and are naturally rich in trace elements and mineral salts. Due to their properties they are remineralizing, energizing at cell level. Enriched in Samphire and everlasting flowers, it is very relaxing and the essential oils of mandarin seeds have an appeasing effect. The bath salt crystals ensure a complete relaxation and produce a great feeling of wellbeing and remineralization.

How to use

Drop a handful of crystal into the tub and enjoy a minimum of 15 minutes in a bath at a temperature of 37°C to 39°C (98°F – 102°F) to allow the diffusion of the active marine substances. We recommend not to shower after the bath so as to leave the active ingredients on the skin.

98,50 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle
98,50 % of all ingredients are natural

20 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique
20 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 21 euros



lotion tonique

apaise, rafraîchit, reminéralise Réf. 4131

La Lotion tonique est un soin riche en eau florale de bleuet aux vertus apaisantes, décongestionnantes et adoucissantes. L'extrait de Fucus, riche en iode et en magnésium, reminéralise l'épiderme, elle stimule la micro-circulation grâce à l'association du ginseng et du ginkgo biloba aux vertus hydratantes et tonifiantes. Véritable brume marine, adaptée à la physiologie de la peau, à sa teneur en sels minéraux, la Lotion tonique est formulée au pH neutre pour le respect de toutes les peaux.

Utilisation

La Lotion tonique s'utilise quotidiennement après le nettoyage de l'épiderme. Pour une grande sensation de fraîcheur, appliquer sur l'ensemble du visage, du bout des doigts ou sur un coton.

toning lotion

refreshing, soothing, remineralising Ref. 4131

The Toning Lotion is a skin care rich in floral water of cornflower with soothing, purifying and softening properties. The extract of Fucus, rich in iodine and magnesium, remineralises the skin, stimulates microcirculation thanks to the association of ginseng's and ginkgo biloba's toning and moisturising virtues. Real sea breeze, perfectly suited to skin physiology, with a high content of minerals, the formulation of the Toning Lotion respect all types of skins due to its neutral pH.

How to use

Use the Toning Lotion everyday after cleansing your skin. For a great refreshing experience, apply on the face with the tip of your fingers or cotton.

98,50 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle
98,50 % of all ingredients are natural
34 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique
34 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 22 euros



shampooing noir

énergie & équilibre - Réf. 2112

Le Shampooing douche procure une grande sensation de bien-être et de fraîcheur. Sa formule composée de polyglucosides doux, de sels de magnésium et d'extraits d'algues rouges développe des vertus anti-stress et ré équilibrantes et favorise la reprise d'énergie au niveau cellulaire. C'est un soin qui donne équilibre, brillance et volume aux cheveux.

Utilisation

Appliquer le Shampooing douche sur les cheveux mouillés. Masser quelques instants le cuir chevelu et les cheveux pour favoriser la diffusion des principes actifs. Rincer soigneusement.

black shampoo

energy & balance - Ref. 2112

The black shampoo offers a great experience of freshness and well-being. Due to its particularly mild sedative formula set containing soft polyglucosides, magnesium salts and extracts of Rotlichen algae it acts as an anti-stress product. It significantly promotes the regeneration, natural shine and elasticity of hair. Your hair will visibly gain natural volume and tone.

How to use

Apply the shampoo on damp hair and massage it lightly in a circular motion in your hair to activate the natural penetration of bio-agents. Rinse thoroughly with water.

98,50 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle
98,50 % of all ingredients are natural

25 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique
25 % of all ingredients come
from certified organic agriculture

PVI : 19 euros



gel micellaire

soin démaquillant apaisant et adoucissant Réf. 1035

Le Gel Micellaire est une formule innovante adaptée au démaquillage du visage et des yeux ou à celui des peaux sensibles. Il démaquille en douceur, apaise, adoucit, tonifie la peau en renforçant le film de protection naturel de l'épiderme. Les extraits de fruits de papaye et d'abricot sont riches en vitamines. Ils tonifient et adoucissent l'épiderme. L'eau florale de bleuet est apaisante et décongestionnante. L'extrait de Criste-marine, riche en huile essentielle naturelle, apaise les rougeurs diffuses et apporte, en synergie avec l'huile essentielle de Limette, un effet de fraîcheur persistant.

Utilisation

Appliquer avec un coton sur l'ensemble du visage et procéder au démaquillage par de légers mouvements de lissage. Ne pas rincer ou très légèrement avec de l'eau. Le Gel Micellaire est adapté au soin du visage et des yeux ou aux peaux sensibles.

micellar cleansing gel

soothing & refreshing Ref. 1035

The "Micellar Cleansing gel" is an innovative formulation for mild cleansing of the face and eye area, suitable even for sensitive skins. It adapts to the pH of tears and there is no need to rinse it with water. The micellar formulation is known for its 2 in 1 effect. First it gently cleanses and softens the skin and secondly it tightens and strengthens the natural protective layer of the skin. The natural fruit extracts of papaya and apricots are rich in vitamins that has a smoothing and firming effect on the skin. The Cornflower water is calming and releases blockages while the Samphire extract is rich in essential natural oils which appease redness and irritation. The ethereal oils of lime give a lasting refreshment sensation on the skin. The mild and gentle micellar gel cleanses the skin with the benefits of a 2 in 1 product.

How to use

The micellar gel has been developed for the normal and hyper-sensitive skin and for the sensitive areas around the eyes. Apply a small amount onto a cotton pad or directly on your skin. You can leave it on the skin or rinse it with water, but this is not necessary ; All kinds of skin types will profit from this cleansing product, especially sensitive or irritated skins.

99,9 % du total des ingrédients
sont d'origine naturelle

99,9 % of all ingredients are natural

10 % du total des ingrédients
sont issus d'agriculture biologique

10 % of all ingredients come
from certified organic agriculture.

PVI : 35 euros



sel de bain noir anti-stress

cristaux de bain anti-stress Réf. 2110

Les Sels de bain granités sont des cristaux de bain riches en oligo-éléments et en sels minéraux. Enrichis en algues rouges, ils adoucissent et relaxent l'épiderme. Les Sels de bain granités sont recommandés pour préparer au sommeil. Très reminéralisants, ils procurent une grande sensation de détente.

Utilisation

Verser l'équivalent d'une poignée de Sels de bain granités dans l'eau du bain. Rester au moins 10 minutes, la diffusion des actifs marins sera alors optimale. Il est conseillé de ne pas se rincer ensuite et de se relaxer pendant un temps équivalent à celui du bain.

black sea salt

anti-stress Ref. 2110

The bath salt crystals are rich in trace elements and minerals. It is enriched with red algae which have a balancing effect on our skin and is relaxing. The minerals in the salt crystals address the entire nervous system and provide an excellent preparation for a good sleep.

How to use

Drop a handful of crystal into the tub and enjoy a minimum of 15 minutes in a bath at a temperature of 37°C to 39°C (98°F – 102°F) to allow the diffusion of the active marine substances. We recommend not to shower after the bath so as to leave the active ingredients on the skin.

ZVONKO

P A R I S

Retrouver l'ensemble de la gamme sur
www.zvonkoparis.com

